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Néhány nappal a Zöld Párt helyi szervezetének felbomlása után Jakab Attila bejelentette, a
párt elérte céljait Székelyudvarhelyen és a városi költségvetés elfogadásával nyilvánvalóvá vált,
hogy itt is van jövője az együttműködésnek.

        

Fotó: Csedő Attila

  
      

Ezen kívül személyes célja is teljesült, vagyis nagyban javult az önkormányzat és a civil
szervezetek együttműködése. Ezek okán Jakab Attila ma

  lemondott városi tanácsosi tisztségéről.
   
  

A zöldek eddigi működését összefoglalva Jakab olyan projekteket emelt ki, mint a napenergia
hasznosítása, a 
városi park
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felújítása, a 
szemétlerakó
rehabilitálási projektjének aktualizálása, és a 
bicikliutak
tervezése.

  

Jakab hangsúlyozta, nem minden terv és megvalósítás közvetlenül a Zöld Párt érdeme, de a
szervezet itteni megjelenésének köszönhetően előtérbe kerültek ezek a témák és nagyobb
hangsúlyt kaptak a város életében.

   
  Tanácstól tanácsig
  

Jövőbeni terveivel kapcsolatosan egyértelműen fogalmazott: szerinte a választók többségének
akaratát jelenleg az Erdélyi Magyar Néppárt kereteiben lehet érvényre juttatni, ezért ő is az
EMNP kereteiben folytatja közéleti tevékenységét.

  

Jakab szerint a Zöld Párt egy kölcsönkért eszköz volt, aminek segítségével tenni tudtak a
városért, de Néppárt, mint országosan jegyzett magyar szervezet jobb kereteket biztosít
munkája folytatására.

  

Az EMNP-ben is az eddig gyakorolt szakterületek mentén kíván tevékenykedni, vagyis a
környezettudatosság előtérbe helyezése, valamint az önkormányzat és a civil szervezetek közti
együttműködés segítése lesznek a feladatai.

  

Jakab Attila hétfőn adta le tagfelvételi kérelmét az Erdélyi Magyar Néppártba, ennek elfogadása
esetén tagként, majd lehetőség szerint ismét városi tanácsosként szeretné folytatni
munkáját.
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